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Vidlák 24 července, 2023

Chcete to jinak?
litterate.cz/chcete-to-jinak

Dnes budu pokračovat v tom, co jsem načal včera. Propadem
voličských preferencí vládních stran. Včera jsem se na celou věci
díval z pohledu Blyštivého Péti a jeho skvadry a tvrdil jsem, že
začnou dělat stále větší chyby, neb příliš jasně ukázali celému
národu, že jsou blbci. Preference pětikolky budou dále klesat, jejich
snahy zachránit situaci budou stále křečovitější a jejich voliči budou
odcházet především k Andreji Babišovi, protože se rozhodl být
hentou systémovou opozicí. Od dubna hnutí ANO vysílá jasné
signály, že povedou prozápadní a proamerickou politiku, ale budou
to dělat mnohem lépe než Petikolka.

Dnes se na věc podíváme z naší strany. Tedy ze strany těch, kteří
mají za to, že Západ už vlastně neexistuje. Nahradil sám sebe
neomarxistickou utopií, zničil si průmysl, ničí si zemědělství a
propagandou jaksi životní úroveň neudrží. Evropa se stala
americkým slouhou a Američan k Evropě nemá o nic lepší vztah,
než k Ukrajině. Hodíme se jim jen jako jatečné maso k omezování
ruské síly. Ostatně… kam se stěhují německé firmy, aby unikly
drahým energiím?

https://www.litterate.cz/chcete-to-jinak/
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Myslím, že nejlépe to včera shrnul blogger Vlk. Pokud by průzkum
Medianu odpovídal pravdě, tak je prostě zaděláno na vládu ANO s
ODS nejspíše s ústavní většinou. Samozřejmě v ODS už nebude
náš nejlepší politolog známého vesmíru s zachránce barmských žen,
ale povede ji nejspíš Don Pablo s Martinem Kupkou… ANO a SPD
spolu nikdy do koalice nepůjdou, protože se prostě nemají rádi.
Okamura nemá důvod předvádět, že snaha vystoupit z EU a NATO
nikam nepovede a Andrej Babiš nezapomene, jak ho Tomio vyzýval
k odstoupení z prezidentské kandidatury ve prospěch Bašty a už
předem věděl, že bude odsouzen.

Od prezidentské volby je zaděláno na vládu ANO a ODS…. vlastně
na ní bylo zaděláno už dávno – od chvíle, kdy se ukázalo, že
Pětikolka je plná imbecilů a Okamura nikdy s Babišem neudělá
koalici. Jo a víte, jaký je nejpravděpodobnější scénář, kdy ANO
nebude koalovat s ODS? Když bude vládnout samo, protože těch
101 poslanců prostě bude mít.

Ano, směřujeme k ustavení dvou velkých hráčů… jako v Americe…

Tohle je cena za rozdrobenou Alternativu neschopnou se spojit.
Tohle je nejpravděpodobnější vývoj, pokud opět propadne milion
hlasů. Pokud říkáte, že SPD vyhovuje opoziční role a Rajchl není
řešení, tak to jinými slovy znamená, že vládnout bude ANO s ODS,
protože podle stávajících pravidel hry to prostě nemůže dopadnout
jinak. Není jak.

Milion propadlých hlasů je čtyřicet poslanců. Kdyby nepropadly, tak
ANO nebude mít 88 poslanců a Pětikolka jich nebude mít 92, ale
budou mít i při současném rozložení sil zhruba po šedesáti
poslancích. Já neříkám, že těch čtyřicet poslanců by bylo z jedné
sjedncené vlastenecké strany. Klidně mohou být ze tří nebo čtyři
stran, to je úplně jedno. Ale pokud hlasy propadnou, rozdělí si tato
poslanecká křesla ANO a Pětikolka. Kdyby nepropadla jen polovina
hlasů, tak už ANO a ODS spolu neudělají ani většinu ve sněmovně a
bude se muset vyjednávat úplně jinak.
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Před časem jsem v jednom rozhovoru řekl, že pokud se ANO nemá
v koalici spojit s ODS, tak tu musí vzniknout jiná strana, se kterou
bude moci do koalice jít. Strana, která bude přijatelná nejen pro
ANO, ale i pro stávající rozložení moci v Evropě. Strana, která bude
orbánovská. Strana, která podobně jako Orbán nebude odcházet ani
z EU ani z NATO, ale bude tam tvrdě prosazovat české zájmy. Tak,
jako to dělá Orbán. Odpovězte si sami, kdo u nás přesně na toto cílí
a pokouší se právě tuto strategii vysvětlit lidem z Alternativy.

Této role by se mohla zhostit i SPD, ale nevidím žádnou známku
toho, že by se Okamura chtěl stát českým Orbánem. Andrej Babiš
se jím také stát nechce, protože teď ve velkém sbírá zhrzené hlasy
ODS… takže kdo zbývá? Ano, Rajchl. Pravda nevítězí, ta prostě
zbude… sorry jako. Já vím, Rajchlovi zatím průzkumy moc nepřejí.
Ale zatím také nejsou žádné volby. Nemluvě o tom, že jestli
neuspěje Rajchl, který dvakrát vyprodal Václavák, tak tím spíš
neuspějí Svobodní, pohrobci ČSSD a další straničky u kterých si
nevybavíte ani jméno předsedy.

Pokud pro vás SPD či PRO nejsou volitelné, tak svůj hlas pěkně půl
na půl dělíte mezi ANO a Pětikolku… To už to můžete Babišovi hodit
rovnou, protože on je alespoň manažer a rozumí byznysu. Pokud ale
stejně jako já nedokážete překousnout hentu obrannou dohodu s
USA, tak máte na výběr mezi Okamurou a Rajchlem. Trikolora je už
v podstatě SPD, takže tu počítám k Tomiovi. Všechny ostatní
varianty jsou jen zbožné přání.

Do řádných voleb je daleko a jak SPD tak PRO ještě budou
prověřeny eurovolbami a krajskými a senátními volbami. Do té doby
můžete dumat… a nebo založit lepší stranu, která bude mít super
program, super pracovité lídry a která si na těch milion propadlých
hlasů sáhne. Ale jak znám své pappenheimské, zůstane to tak, jak je
to teď. Nejpravděpodobnější příští vláda bude ANO a ODS. Chcete
to jinak? Tak buď PRO nebo SPD. Vše ostatní je utopie.

Dumejte ,dumejte…
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Pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete
dar Institutu českého venkova. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN:
CZ8355000000001769955003. Každý, kdo Institut podpoří částkou
alespoň 350,- Kč si může v objednací aplikaci na Vidlákových
kydech zadat adresu pro zaslání knihy. Platby jsou už spárovány s
aplikací. Kdo chce, může přímo na stránkách Institutu pro platbu
použít QR kód.

Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro zaslání.
Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat
knihu.“

V červenci nebudu knihu rozesílat. Vidláci jsou od slunka do slunka
na poli. Ale žádná adresa ani platba se neztratí a od srpna budeme
opět distribuovat. Systém si váš dar pamatuje, ať byl odeslán
kdykoliv.

 
 

https://kniha.vidlakovykydy.cz/
https://www.institutceskehovenkova.cz/#motto

